



江苏常发农业装备股份有限公司 JIANGSU CHANGFA AGRICULTURAL EQUIPMENT CO.,LTD

地 址: 江苏省常州市武进区礼嘉镇常发工业园

服务热线: 400-8878228

网 址: www.changfanz.com

⚠ 注意事项

使用前请务必仔细阅读使用说明书,按说明书正确使用。 不正确、超负荷使用都会缩短机器的使用寿命,请定期进行检修、保养。

- * 本册所有产品外观、配置及参数仅供参考,产品最终状态以实际展示为准。 技术规格如有变动,恕不另行通知。 * 本册所有最高级广告词、极限词、性能数据等仅在本公司产品范围内对比,如:最合适,仅针对本公司内的产品,如有疑问请拨打服务热线。 详情请咨询常发农装当地授权销售服务中心。

Company introduction

公司介绍



江苏常发农业装备股份有限公司是常发集团 有有效专利 203 项,其中发明专利 21 项。 旗下三大子公司之一,它是一家集农机研发、 作为一家综合型农业机械制造企业,以"造 供多方位服务。 生产、销售为一体的大型农业装备制造企业, 就高素质员工,制造高品质产品;创建高水 国内拥有多元化销售网络,国外市场更是布 总部坐落在江苏省常州市武进区礼嘉镇武进 准企业,争创高知名品牌"的经营理念。凭 局远大。10%的产品远销欧美、非洲、中东、 东大道 555 号。公司下设七大事业部、五大 借雄厚的技术力量和先进的工艺设计生产出 东南亚等 60 多个国家。 子公司,总占地面积 2000 余亩。公司目前 了诸多国内外高品质的农机产品,产品涵盖 公司的快速发展得到了党和国家领导人的高 拥有员工4000余人,各类技术人员500余 柴油发动机、插秧机、拖拉机、履带式收割机、 度关注与肯定。2009年初,时任政治局常委、

公司坚持以市场为导向、超越主流产品的开 常发农装秉承"用户至上、顾客满意"的理 发视察。温总理深情勉励常发人: "中国是 发理念、专注产品核心技术研发和基础理论、念、建立起一套完整的销售服务网络体系、世界上人口最多的国家、也是农民最多的国 研究,已具备拖拉机、收割机、插秧机、烘 在全国各大中型城市建立 600 多个一级经销 家,应生产出世界上最好的农业机械。我希 干机等整机产品和四缸及以下柴油发动机的 机构、2000余个二级经销机构,有1500 望在我们这个厂子里,就能够生产出最好的 自主设计开发能力,产品多功能化、智能化 多名经过严格培训的专职、兼职服务人员在 农业机械!" 水平正在逐步发展与提高。目前公司共计拥 全国各地负责售后服务工作。公司建立一套 Jiangsu Changfa Agricultural area of over 130 hectares and has diesel engine with four cylinders and Equipment Co., Ltd., one of the three more than 4000 employees and over below. The company is now developing subsidiaries of Changfa Group, is a large 500 technicians. divisions, five subsidiaries. It covers an harvester, rice transplanter, grain dryer, quality products, create high level

agricultural equipment manufacturing The company adheres to the intelligence step by step. At present, enterprise engaged in research and development concept of "market- the company has in total 203 patents in development, production and sales of orientation" and "mainstream products force, including 21 patents for invention. agricultural equipment. Its headquarter transcending", so the company focuses As a comprehensive agricultural is located in No. 555, Wujin East Road, on the R&D of core technologies and machinery manufacturing enterprise, Lijia town ,Changzhou city, Jiangsu basic theories. Now the company has "Bringing up high-quality employees, province. The company has seven independent design ability of tractor, producing creating building high-

完善的配件供应体系及电商平台, 为顾客提

轮式收割机、烘干机、发电机、农机具等。 国务院总理温家宝和副总理李克强先后到常

its product mufti-functionality and

Main **Products**

主要产品

- 轮式拖拉机 WHEELED TRACTOR
- 轮式收割机 WHEELED HARVESTER
- 履带式收割机 CRAWLER COMBINE HARVESTER
- 插秧机 TRANSPLANTER
- 柴油机 DIESEL ENGINE
- 发电机组 GENERATOR SET
- 烘干机 DRYER
- 农机具 **IMPLEMENTS**

enterprise, and build up a well-known 600 dealers, over 2000 sub-dealers paid high attention to and have generator and implements etc..

Co.,Ltd adheres to the concept of Changfa products have been sold to agricultural equipment here". "customer satisfaction comes first" over 60 countries across South America, and has set up a complete sales- Africa, Middle East and Southeast Asia. service network system of more than The Party and country leaders have

brand" is our business philosophy. throughout large and medium-sized given high recognition on the rapid Relying on a strong technical force cities all around China, and of more development of our company. Premier and advanced technology, we have than 1500 trained professional service. Wen Jiabao and vice premier Li designed and produced a lot of staff (full-time and part-time). A Kegiang visited Changfa in early 2009. high quality agricultural products at complete, well-developed parts supply Premier Wen deeply encouraged home and abroad including diesel system and e-commerce platform has Chanafa staff: "China is the world's engine, transplanter, tractor, crawler also been set up multi-faceted service. most populous country, also the country type combine harvester, wheeled Changfa has diversified distribution with the largest population of farmers. type combine harvester, grain dryer, channel in domestic market and also. The best agricultural machinery in the has a long-term plan for overseas world should be produced in China. Changfa Agricultural Equipment market distribution channel.10% of all I hope, you can produce the best

· • www.changfanz.com

Wheeled Tractor

轮式拖拉机



金冠 A 系列 25-50 马力轮式拖拉机 Crown A Series Wheeled Tractor

产品型号 /Model: CFA250/254/300/304/350/354/400/404/450/454/500/504

金冠 A 系列拖拉机,动力强劲、经济省油,采用具有 9 个前进挡和 3 个倒退档的侧置变速换挡结构,整机外观精致、水旱两用,广泛适用于犁地、旋耕、运输等多种作业需求。 Changfa Crown A series tractor(horsepower ranging from 25 to 50) adopts 9F plus 3R side shift. It has good apperance and works perfectly in both muddy field and dry land, meeting the demand of ploughing, rotary tilling and transporting work.



金冠 C 系列 35-70 马力轮式拖拉机 Crown C Series Wheeled Tractor

产品型号 /Model: CFC350/354/400/404/450/454/500/504/550/554/600/604/700/704

金冠 C 系列拖拉机,动力强劲、经济省油,采用具有 16 个前进挡和 16 个倒退档的梭式换挡结构,操作空间大、驾驶舒适,广泛适用于犁地、旋耕、运输等多种作业需求。

Changfa Crown C series tractor(horsepower ranging from 35 to 70) adopts 16F plus 16R shuttle shift, gaining a large operation space for users to get a quite comfortable driving experience. It can meet the demand of ploughing, rotary tilling and transporting work.



金冠 D 系列 50−100 马力轮式拖拉机 Crown D Series Wheeled Tractor

产品型号 /Model: CFD500A/504A/550A/554A/600A/604A/700/704/800/804/904/1004

金冠 D 系列拖拉机,外观精致,水旱两用,动力性能好,采用 12 个前进挡和 12 个倒退挡的挡位变速结构,驾驶操控舒适,广泛适用于犁地、旋耕等多种作业需求。

Changfa Crown D series tractor(horsepower ranging from 50 to 100) adopts 12F plus 12R gear shift, gaining a large operation space for users to get a quite comfortable driving experience. It can meet the demand of ploughing and rotary tilling work.

Wheeled Tractor

轮式拖拉机



金冠 F 系列 80-120 马力轮式拖拉机 Crown F Series Wheeled Tractor

产品型号 /Model: CFF800/804/850/854 CFF900/954/1000/1004/1104/1204

金冠 F 系列拖拉机,采用 12 个前进挡和 12 个倒退挡的梭式换挡变速结构,整机质量轻、转弯半径小、离地间隙高,是水田作业的理想机型。

Changfa Crown F series tractors(horsepower ranging from 80 to 120) adopts 12F plus 12R shuttle shift. The machine has a light weight, short turning distance, high ground clearance, becoming the ideal model for working in wet fields.



GB 系列 90-160 马力轮式拖拉机 GB Series Wheeled Tractor

产品型号/Model: CFG900B/904B/950B/954B/1000B/1004B/1100B/1104B/1204B/1404B CFG1200/1204/1300/1304/1404/1504/1604

常发 GB 系列拖拉机动力强劲、性能优越,充分满足犁地、旋耕、深松等作业需求,使用户充分享受到全新技术带来的便捷和效率。

Changfa GB series tractor, horsepower ranging from 90 to 160, is powerful and great in performance. It is a perfect choice for ploughing and sub-soiling purpose with its newest technology. You will be impressed by the convenience and efficiency it brings you.



HA 系列 150-200 马力轮式拖拉机 HA Series Wheeled Tractor

产品型号/Model: CFH1504/1604/1804/2004

常发 HA 系列拖拉机通过品质和对细节的精益求精,使用户充分享受新型技术带来的便捷体验。该款机型广泛适用于犁地、旋耕、深松等多种作业需求。

By keeping improving the quality and pursuing the details, Changfa HA series tractor(horsepower ranging from 150 to 200) offers the users a fully enjoyment of convenient experience brought by new technologies. This model is widely used in various operations such as plowing, rotary tilling and subsoiler, etc.

Wheeled Tractor

轮式拖拉机



HL 系列 180-220 马力轮式拖拉机 HL Series Wheeled Tractor

产品型号/Model: CFH1804L/2004L/2204L

常发 HL 系列拖拉机是常发专为重负荷作业开发的重型大马力拖拉机通过品质和对细节的精益求精,使用户充分享受新型技术带来的便捷体验。该款机型广泛适用于犁地、旋耕、深松等多种作业需求。

Changfa HL series tractors (horsepower ranging from 180 to 220) are heavy-duty high-power tractors developed by Changfa for heavy-duty operations. Through quality and attention to detail, users can fully enjoy the convenience of new technologies. This model is widely used in various operations such as plowing, rotary tilling and subsoiler.



K 系列 160-220 马力轮式拖拉机 K Series Wheeled Tractor

产品型号/Model: CFK1604/1804/2204

常发 K 系列拖拉机,采用 40 个前进挡和 40 个倒退挡的变速档位结构以及德国进口电控液压提升系统,动力强劲、性能优越,广泛适用于土地深松和联合整地作业,使中国用户充分享受全新技术带来的便捷。

Changfa K series tractor(horsepower ranging from 160 to 220) adopts 40F plus 40R gear shift and imported German electronically controlled hydraulic lifting system, gaining strong power and great performance. It is a perfect choice for sub-soiling and joint land preparation work with its newest technology. You will be impressed by the convenience and high efficiency brought by new technology.



手扶式拖拉机 Walking Tractors

产品型号 /Model: CF101/CF121/CF151

常发牌手扶拖拉机,结构先进,品质可靠,使用寿命长,配套常发发动机,整机匹配性好。 Changfa walking tractor is famous for its advanced structure, high reliability, long service life and also for its high feasibility because it is equipped with self-made Changfa engine.

Wheeled Harvester

轮式收割机



玉米果穗收获机 Corn Ear Harvester

产品型号/Model: CF903C/CF904C

CF903C/904C 玉米收获机是常发农装为中原区域短小地块设计的机型,该机采用先进的静液压驱动技术,满足用户对作业灵活、通过性好、舒适性好等方面的需求,是您收获作业的优选机型。

CF803C/904C is a model specially designed for small farmland in central plains area. It is an ideal choice for its adopting advanced hydrostatic drive technology and satisfying user demands of easy operation, good passability and comfort.



玉米果穗收获机 Corn Ear Harvester

产品型号 /Model: CF904B

CF904B 是常发农装自主研发的一款 4 行对行玉米收获机械,该机采用先进的静液压驱动技术,操纵舒适、转向灵活,能实现玉米作物的摘穗、输送、剥皮、装箱以及秸秆粉碎还田的一体化作业。

CF904B is a 4-row corn cob harvesting machine developed independently by Changfa. It can achieve integrated function of corn snapping, peeling, packing, straw chopping work. With its advanced hydrostatic drive technology, you will fell very comfortable while driving and sterring this machine.



玉米果穗收获机 Corn Ear Harvester

产品型号 /Model: CF905A

CF905A 是常发农装自主研发的一款 5 行对行玉米收获机械,该机可一次完成摘穗、果穗剥皮、果穗收集并装箱,秸秆灭茬及籽粒回收等作业,能满足不同地区用户的使用需求。 CF905A is a 5-row corn harvesting machine independently developed by Changfa. It can achieve integrated function of corn snapping, peeling, packing, straw chopping and corn grain collecting work. So this machine can be used in different areas.



花生捡拾收获机 Peanut Picking Harvester

产品型号/Model: CF326

CF326 是常发农装自主研发的花生捡拾收获机,该机可一次性完成捡拾、摘果、清选、花生果入仓、茎蔓切碎、回收装箱。适应全国各地能够机收的花生地块。作业性能好、结构紧凑、操作方便、适应性广、安全可靠,是收获花生的理想机型。

CF326,independently developed by Changfa, is a peanut picking harvester model, which can finish peanut gathering, picking, cleaning, loading, vine cutting and collecting at one time. It is suitable for all machine-harvestable peanut farmland and is an ideal choice for its good harvesting performance, compact structure, easy operation, wide adaptability and safety performance.

D AGRICULTURAL EQUIPMENT D

Wheeled Harvester

轮式收割机



谷物联合收割机 Grain combine harvester

产品型号/Model: CF806

CF806 是常发农装自主研发的一款可靠、智能、舒适的多功能谷物联合收割机,可用于收获小麦、玉米籽粒、大豆、高粱、谷子等多种作物。该机型具有动力强劲、喂入量大、适应区域广、可靠性高、操纵灵活轻便、通过性强等优点。

CF806 is a reliable, efficient, intelligent and comfortable multi-functional grain combine harvester independently developed by Changfa. It can be used to harvest a variety of crops such as wheat, corn kernels, soybeans, sorghum and millet. This model has the advantages of strong power, large feeding capacity, wide adaptability area, high reliability, flexible and light handling, and strong passability.



谷物联合收割机 Grain combine harvester

产品型号/Model: CF507

CF507 是常发农装在佳联 3A6 基础上开发升级的一款多功能联合收割机。该机型可收获小麦、谷子、大豆、高粱等作物。

CF507 is a multi-functional combine harvester upgraded from JIALIAN 3A6 Model developed by Changfa. It can be used for harvesting wheat, millet, soybean, sorghum and other crops.



谷物联合收割机 Grain combine harvester

产品型号/Model: CF808M

CF808M 是常发农装自主研发的高性能谷物联合收割机,该机动力强劲、功能丰富,可收获 玉米籽粒、小麦、大豆等多种作物。

CF808M is a high-performance grain combine harvester independently developed by Changfa. It is powerful and feature-rich, which can harvest a variety of crops such as corn kernels, wheat and soybeans.



谷物联合收割机 Grain combine harvester

产品型号/Model: CF809

CF809是常发农装精心研发的一款以收割水稻为主,兼收小麦、大豆、杂粮的新款联合收割机。该机型动力强劲,喂入量大,作业效率高。

CF809 is a new type of combine harvester well-developed by Changfa to harvest rice and combine wheat, soybeans and miscellaneous grains. This model has strong power, large feeding capacity, high working efficiency.

Tracked Combine Harvester

履带式收割机



全喂入履带式联合收割机 Full-feeding and Tracked Combine Harvester

产品型号/Model: CF865/CF866

CF865/CF866 是常发农装自主研发的一款全喂入履带式联合收割机,整机可靠性高,收割损失小、粮食破碎率低,产品性能优良,是收获水稻、小麦、油菜的多功能作业机型。 CF865/CF866 is a full-feeding crawler-type combine harvester independently developed by Changfa. It has high reliability, low harvest loss ratio, low grain breakage rate, excellent working performance, becoming a perfect choice for rice, wheat and cole harvesting work.



6 系半喂入履带式联合收割机 6 Sreies Half-feeding Caterpillar Combine Garvester

产品型号/Model: CF608

常发农装设计生产的 CF608 半喂入履带式联合收割机,整机可靠性高,损失少,破碎率低, 是主收水稻的多功能机型。

CF608 is a half-feeding crawler-type combine harvester designed and produced by Changfa. It is a perfect choice for rice harvesting due to its high reliability, low loss ratio, low breakage rate and high working efficiency.

□ AGRICULTURAL EQUIPMENT □ www.changfanz.com □ www.changfanz.com

Transplanter

插秧机



高速乘坐式插秧机 High Speed Riding Type Transplanter

产品型号 /Model: 2ZC-6HA

常发农装设计生产的2ZC-6HA型高速乘坐式插秧机,采用柴油发动机,动力传递平稳可靠,插秧平衡自动调节,插秧速度快,插秧效果好,钵育毯苗均可准确插植,能够适应各种湿烂田块,是大田作业的理想机型。

2ZC-6HA is an ideal model for large farmland. Smooth and reliable power transmission is acheived by using diesel engine. It is also featured for its automatically adjusted balance, high efficiency, great performance, accurate seeding even with hole tray cultivated and blanket type seedling and high adaptability in wet fields.



手扶步进式插秧机 Walking Type Transplanter

产品型号/Model: 2ZS-6HT/2ZS-4HT

常发农装设计生产的 2ZS-6HT/2ZS-4HT 手扶式插秧机,动力传递平稳可靠,插秧速度快,插秧效果好,钵育毯苗均可准确插植,能够适应各类湿烂田块,是水田作业的理想机型。 2ZS-6HT/2ZS-4HT are ideal models for paddy field. They are featured for its smooth and reliable power transmission, high efficiency, great performance, accurate seeding even with hole tray cultivated and blanket type seedling and high adaptability in wet fields.

B AGRICULTURAL EQUIPMENT B

Diesel Engine

柴油机



金冠系列单缸柴油机 Golden Crown Series Diesel Engine

产品型号 /Model: CF10D(M)/CF15(M)/CF18(M)/CF20(M)/CF22(M)/CF25(M)/CF28(M)/CF30(M)/CF30(M)/CF36(M)/CF40(M)

常发金冠系列柴油机,适用范围广,集省油、环保、耐久于一体,让用户全方位感受更强劲动力及高可靠品质。

Changfa crown series single cylinder diesel engine is one of the most high end single cylinder diesel engines in China. Users are impressed by its features of being multi-functional, fuel saving, environmental friendly and durable.



金冠船用系列柴油机 Golden Crown Marine Series Diesel Engine

产品型号 /Model: CF10D(M)-C/CF15(M)-C/CF18(M)-C/CF22(M)-C/CF25(M)-C/CF28(M)-C/CF30(M)-C/CF33M-C/CF36M-C/CF40M-C

金冠船用系列柴油机精选优质材料组合,满足海上恶劣环境下作业的高可靠性要求,将省油、耐蚀、可靠提升至全新水平。

Crown Marine Series Diesel Engines are selected with high-quality materials to meet the high reliability requirements of marine use, This product stands for a new level of fuel-saving, anti-corrosion and reliability of single cylinder diesel engine.



立式直联单缸柴油机 Vertical Direct Connection Single Cylinder Diesel Engine

产品型号 /Model: ZL1115/ZL1122/CF28L/CF30L

常发立式直联系列单缸柴油机,轴联传动,传动效率大幅提升,可配套变拖、运输车等各种农用车,在山区作业时,与传统的皮带传动相比,传动不打滑,制动性能好,安全可靠。 Changfa vertical direct connection single cylinder diesel engine is more efficient in shaft transmission. It can be used with tractor, trailer etc. When working in mountainous area, compared to the traditional belt driven engine, Changfa engine is more safe and reliable for its good braking performance and antislipping ability.

· ■ www.changfanz.com ■

Diesel Engine

柴油机



风冷系列柴油机 Air-cooled Series Diesel Engine

产品型号 /Model: CF6F-3/CF10F-3/CF12F-3 CF170F/CF173F/CF178F/CF180F/CF186F/CF188F/CF195F

常发风冷系列柴油机,结构先进、马力大幅提升,易启动,加速快,使用寿命长。可配套用于小型工程机械、田园管理机械等。

Changfa air cooled single cylinder diesel engine can be used for small construction machine and pastoral management machine. It is great for its advanced structure, high power, easiness of starting and long service life.



轻型蒸发式水冷柴油机 Light-weight evaporative type diesel engine

产品型号/Model·R176(M)/CF8D(M)

轻型水冷柴油机将逐步向直喷机型升级,部分机型采用P型喷油器,具有易起动、油耗低、提速快等特点;同时整机通过轻量化设计,结构紧凑、移动方便等特点;广泛应用于微耕机、小型灌溉机械、小型工程机械以及增氧泵等机械的配套领域。

The light type diesel engines will be gradually upgraded to the direct injected ones, and some models adopt P-type injector which gain the features of easy starting, low fuel consumption and fast speeding. Meanwhile, the engine is easy to move with a compact structure through lightweight design, being widely used in the mobile machinery field such as mini-tiller, small size irrigation device, small size engineering device and aerator pump.



冷凝系列单缸柴油机 Condensing Cooled Sreies Diesel Engine

产品型号 /Model: CF175N(M)/CF130N(M)/CF135N(M)/CF190N(M)/CF192N(M)/CF7N(M)/CF8N(M)/CF9N(M)/CF10N(M)/CF12N(M)/CF13N(M)/CF15N(M)/CF15N(M)/CF110N(M)/CF110N(M)/CF1110N(M)/CF1115N(M)

常发冷凝系列柴油机,结构紧凑,油耗低,采用独特的冷凝技术,冷凝器加满水后,可以 长时间持续作业不用加水,避免因缺水损坏机器,无需人员值守,使用维护成本低,特别 适合小型发电机、水泵机组等长时间连续作业。

Changfa condenser type single cylinder diesel engine is especially suitable for long-hour working small generators and water pump with its compact structure and low fuel consumption. It adopts unique condensation technology, no personnel is required for maintenance and no more water is required to be added even for long hour working.



强制水冷系列单缸柴油机 Forced Water-cooled Series Diesel Engine

产品型号 /Model: CF139BM/ZS1110BM/ZS1115BM/CF1125BM/CF1130BM/CF33BM/CF36BM

常发强制水冷系列柴油机,结构先进,节水省油,更适应远距离、长时间作业。 Changfa forced water cooled cylinder diesel engine is of advanced structure, fuel and water saving, it is a great choice for long distance and long time working.



柴油机



水冷蒸发式大马力单缸柴油机 Water-cooled Evaporative Big Diesel Engine

产品型号 /Model: CF195(M)/CF1100(M)/CF1105(M)/CF1110(M)/CF1115(M)/CF1115A(M)/CF1125(M)/CF1130(M)/CF25(M)/CF33(M)/CF36(M)/CF40(M)

常发水冷蒸发式大柴,秉持常发一贯的高品质,采用国内优品零部件,同时要求零部件供 应商严格执行常发高标准工艺水平,不断提高产品品质等级,采用欧洲精益生产技术,整 机性能优越。

Changfa water cooled evaporative big power single cylinder diesel engine adopts famous and high-quality parts in China. Changfa products wins its excellent quality because its suppliers continuously make improvements under Changfa's strict requirements and also with Changfa's leading lean production technology and management.



水冷蒸发式小马力单缸柴油机 Water-cooled Evaporative Small Diesel Engine

产品型号 /Model: CF176/CF175(M)/ CF180(M)/ CF185D(M)/CF185(M)/CF190(M)/ CF192(M)/CF6/CF7(M)/CF8(M)/ CF9(M)/CF10(M)/CF12(M)/CF13(M)

常发水冷蒸发式小柴,全新结构设计,使用寿命长,油耗大幅降低,机型齐全,适应性强。 Changfa water cooled evaporative small power single cylinder diesel engine is very famous for its advanced structure, long service life, low fuel consumption, high adaptability and wide range of different horse powers.



常武系列柴油机 Changwu Series Diesel Engine

产品型号 /Model: R176(M)/RZ180(M)/CWZ12(M)/ZS110B(M)/ZS1105G(M)/ZS1115G(M)/CW25(M)/ZS1125G(M)

常武系列柴油机为常发农装动力产品旗下品牌,传承了常发动力可靠耐用、动力强劲等性能特点,并拥有健全的销售服务网络,享受全国联保服务。整机采用高品质零部件,机体、曲轴等核心零部件自制;同时凭借先进的管理理念以及成熟的生产制造体系,确保了整机的高品质,是水泵机组、发电机组、开沟培土机、微耕机、手扶拖拉机、车辆、船舶、工程机械等设备的理想配套动力,让您买得放心、用得省心!

Changwu series diesel engine, Inherited its reliability, durability and high power features from Changfa, is a new brand of Jiangsu Changfa Agriculutral Equipment company for cost-effective economic diesel engine. With its widespread sales and service chaneel and nationwide warrenty, it is another wise choice of users. The whole machine is made of domestic famous brand parts and core parts such as engine body and crankshaft are made by Changfa. Advanced management concept and mature production system ensures its excellent quality. This series can be used as power for pump units, generator sets, trenching machines, tillers, walking tractors, vehicles, ships, construction machinery and other equipment very well.

Diesel Engine

柴油机



工程机械专用动力 For Construction Machinery

产品型号 /Model: CF3B/CF4B/CF4C 系列

常发工程机械专用多缸柴油机,产品马力覆盖 25-120 马力,采用先进的涡轮增压与燃烧匹 配技术,经济性能好,排放可兼顾非道路国三、国四标准;关键零部件经计算机 CAE 技术分 析,且针对工程机械使用环境进行性能标定,具有高可靠性、低油耗、动力储备强劲、维护 便利等特点,是配套各类工程机械产品的理想动力源。

Changfa multi-cylinder diesel engine for construction machinery, horsepower ranging from 25HP to 120HP, adopts advanced turbocharged and combustion matching technology, has good economic performance and its emission can reach non-road stage 3 and 4 standards; Key components are analyzed by CAE system and are set especially for construction machinery. This series is characterized by high reliability, low fuel consumption, strong power reservation and convenient maintenance. It is an ideal power source for all kinds of engineering machinery products.



船用机械专用动力 For Marine Use

产品型号/Model: CF3B/CF4B/CF4C 系列

常发船用多缸柴油机专为海上、内河航运、捕捞、养殖户开发,整机动力强劲。产品马力 覆盖 25-120 马力,配置齐全,安装方便。整机军舰级防腐处理,加厚机体水腔,真材实 料、安心保用。可适配国内或出口船用主动力、辅机、船用机组、船用清洗机等各类用途。 Changfa multi-cylinder diesel engine for marine use is specially developed for offshore, inland navigation, fishing and farming purposes. It is powerful. The product has a horsepower coverage from 25 to 120 horsepower. It features complete configuration and easy installation. The whole machine adopts warship-level anticorrosion treatment, body water cavity thickened. It can be adapted as power for ships, auxiliary machinery, marine gensets, marine cleaning machines and others.



...□ AGRICULTURAL EQUIPMENT □...

农业机械专用动力 For Agricutural Equipment

产品型号 /Model: CF3B/CF4B/CF4C 系列

常发农用多缸柴油机专为拖拉机、收割机、植保机、插秧机、园林机等农业机械配套开发, 可靠性更高,经久耐用。产品覆盖 25-120 马力,配置齐全、安装方便、扭矩储备大幅提升、 全地形适应性强,是中小型农用机械的理想配套动力。

Changfa multi-cylinder diesel engine for agricultural use is specially developed for tractors, harvesters, plant protection machines, rice transplanters, garden machines and other agricultural machinery, is featured for its higher reliability and durability, wide horsepower coverage from 25 to 120 horsepower, complete configuration, convenient installation, more torque reservation, and strong all-terrain adaptability. It is an ideal supporting power for small and medium-sized agricultural machinery.

Generator Set

水泵机组 / 发电机组



柴油水泵机组 Water Pump Set Powered by Diesel Engine

产品型号 /Model: CWD50C/CWD50L/CWD50XL/CWD80C/CWD80L/CWD80XL/ CWD100C/CWD100L/CWD100XL

常发农装设计生产的柴油水泵机组流量大、吸程大、重量轻、轻便灵活、使用成本低,远

Changfa Water Pump Set Powered by Diesel Engine is famous for its big capacity, long suction distance, light weight, potability and low using cost, being sold to Europe, America and Latin America.



小功率柴油发电机组 Small Power Diesel Generator Set

产品型号 /Model: CED2500L/CED2500X/CED2500XE/CED4000L/CED4000XE/ CED6500LE/CED6500X/CED6500XE/CED6500WE

常发农装设计生产的小功率柴油发电机组,技术先进、运行可靠,目前已形成敞开式发电 机组、电焊发电机组、静音式发电机组等多个系列产品、远销欧美质量可靠。

Changfa small power diesel generator is known for its high technology and high reliability and is sold to Europe and America markets. Now we developed different series of generator set such as open-type, welding generator and silent type.



大功率柴油发电机组 Changfa High-power Diesel Generator Set

敞开式: CFED10K/ CFED28K/CFED35K/CFED45K/CFED55K/ CFED90K 静音式: CFED10KS/CFED28KS/CFED35KS/CFED45KS/CFED55KS/ CFED90KS

常发农装设计生产的大功率柴油发电机组,技术先进、运行可靠,目前已形成敞开式发电 机组、静音式发电机组等多个系列产品、畅销欧美、质量可靠。

Changfa High-power Diesel Generator Set is known for its high technology and high reliability, which being sold to Europe and America markets. Now we developed different series of generator set such as open-type and silent type



新能源(沼气)发电机组 New Energy(methane) Generator Set

产品型号 /Model、CFFM5K/CFFG8K/CFFM10KS/CFFM12KS/CFFM20KS/ CFEM30K/CFEM50K/CFEM80K

常发农装新能源(沼气)发电机组采用国内先进的低气压进气技术、稀燃技术、燃烧控制 等技术,与国内知名院校进行密切合作,开发了静音式,敞开式开式循环,敞开式闭式循 环等多个系列产品,投资少、见效快,增加了有效发电时间,大大提高了发电效率,是沼 气发电机的理想机型。

Changfa New Energy(methane) Generator Set adopts domestic leading technology, such as low pressure air intake, lean burn and combustion control through the cooperation with domestic well-known colleges and universities. This product now concludes silent type, open frame open cycling type, open frame closed cycling type. It is the perfect choice for a bio gas generator with less investment, high efficiency and short payback term.

··□ www.changfanz.com □···

Dryer

烘干机



AGRICULTURAL EQUIPMENT ...

循环式谷物烘干机 Circulating Grain Dryer

产品型号/Model: CF5HXE-12/CF5HXE-15/CF5HXE-32

常发谷物烘干机采用先进的热风循环技术及智能化作业系统,烘干效率高、粮食破损率低,能准确控制谷物含水率,降低谷物爆腰率,提升谷物品质。

Changfa CF5HXE-12/CF5HXE-15 grain dryer is a high end cross-flow grain dryer. It adopts top-level hot air circulation technology and intelligent operating system, making it highly efficient with low breakage rate, and it can improve the grain quality through precise control of grain moisture content and reduction of the grain bursting rate.

Implements

农机具



液压翻转型 Hydraulic Reversible Plough

产品型号/Model: 1LF-435

常发液压翻转犁,所有核心部件均为原装进口。该机具结构优良、可靠性高、作业质量好,满足国内各种耕地条件的作业需求。

Changfa hydraulic reversible plough, All the key parts are imported from Europe. Its performance is world leading with its advanced structure, high reliability and high working quality and can be used in different fields.



深松机 Subsoiler

产品型号/Model: 1SS-195/1SS-295/1SS-225

常发深松机,所有核心部件均为原装进口。该机具结构优良、可靠性高、作业质量好,满足国内各种耕地条件的作业需求。

Changfa subsoiler, All the key parts are imported from Europe. Its performance is world leading with its advanced structure, high reliability and high working quality and can be used in different fields.

··□ www.changfanz.com □···

Company Vision

公司愿景

在同一平台上竞争。常发人将以不懈的努力, network of independent marketing. 出积极贡献!

在未来的发展中,常发农装将以市场为导向, In the future, Changfa agricultural equipment will be market-oriented to research 以研发为龙头, 以质量为基础, 不断提升技 and develop based on quality, continuously upgrade technology and quality, 术和质量,最大限度提升产品附加值,并通 maximize the products added value, and complete with the international large 过建立自主营销的国际网络, 与国际大集团 groups on the same platform through the establishment of an international

努力提升常发品牌的市场影响力,力争将常 Changfa will constantly extend the influence of Changfa brand and, with 发品牌, 打造成具有国际竞争力的著名品牌, persistent efforts, aim at bringing Changfa to a world-class brand in future, make 把常发打造成具有世界竞争力的农业装备制 Changfa Agricultural Equipment Holding Co., Ltd. one of the most competitive 造优秀企业,并为全球农民提高生活质量作 world-level enterprises, and contribute actively to better livelihood for people worldwide.



江苏常发农业装备股份有限公司(常州工厂)

地址: 江苏省常州市武进区礼嘉镇武进东大道 555 号

电话: (0086)519-86237002 传真: (0086)519-86235561 网址: www.changfanz.com

江苏常发农业装备股份有限公司(泰州工厂)

地址: 江苏省泰州市海陵区九龙镇花园路 288 号

电话: (0086)523-80183100 传真: (0086)523-80183026 网址: www.changfanz.com

江苏常发农业装备股份有限公司(佳木斯工厂)

地址:黑龙江省佳木斯市高新技术产业区农机园科技大道东

电话: (0086)454-6069629 传真: (0086) 454-6069629 网址: www.changfanz.com

Jiangsu Changfa Agricultural Equipment Co., Ltd.

- Changzhou Factory

Add: No. 555, Wujin East Road, Lijia town ,Changzhou

city Jiangsu province Tel: (0086)519-86237002 Fax: (0086)519-86235561 Web: www.changfanz.com

Jiangsu Changfa Agricultural Equipment Co., Ltd.

- Taizhou Factory

Add: 288 Road Longyuan, Qiulong Town, Hailing

District, Taizhou City, Jiangsu Province

Tel: (0086)523-80183100 Fax: (0086)523-80183026 Web: www.changfanz.com

Jiangsu Changfa Agricultural Equipment Co., Ltd.

– Kiamusze Factory

Add: East Keji Avenue, Agricultural Machinery Park, Hi-tech Zone, Kiamusze City, Heilongjiang Province

Tel: (0086)454-6069629 Fax: (0086)454-6069629 Web: www.changfanz.com